

არბ. ჩიქობავა (თბილისი), იბერიულ-კავკასიური ენები და ზოგადი ენათმეცნიერება	9
Арн. Чикобава (Тбилиси), Иберийско-кавказские языки и общее языкознание	19
Arn. Chikobava (Tbilisi), Ibero-Caucasian languages and general linguistics	24
არბ. ჩიქობავა (თბილისი), მორფოლოგიური ფაქტის რეინტერპეტაციისათვის (ქართული ზმინი უღვლილების მასალაზე)	32
Арн. Чикобава (Тбилиси), К вопросу о реинтерпретации морфологического факта (по данным спряжения грузинского глагола)	40
Arn. Chikobava (Tbilisi), Towards the reinterpretation of a morphological fact (according to the conjugation data of the Georgian verb)	41
გ. როგავა (თბილისი), დასიმილაციური აფრიკატიზაციის ერთი კანონზომიერება ქართულში (საბჯელი ← საბჭელი)	43
Г. В. Рогава (Тбилиси), Об одной закономерности диссимиллятивной аффрикатации в грузинском языке (sabzeli ← sabzeli «мякинник»)	48
G. Rogava (Tbilisi), On the regularity of dissimilative affrication in the Georgian language (sabzeli ← sabzeli «chaff-barn»)	49
Т. С. Шარაძენიძე (Тбилиси), Некоторые основные вопросы склонения сванского языка	50
თ. შარაძენიძე (თბილისი), სვანური ენის ბრუნების ზოგი ძირითადი საკითხები . . .	93
T. Sharadzenidze (Tbilisi), Concerning some problems of Svan declension . . .	94
К. В. Ломтатидзе (Тбилиси), Особенности выражения категории граммати- ческих классов в абхазском и абазинском языках	96
ქ. ლომთათიძე (თბილისი), გრამატიკული კლას-კატეგორიის გამოხატვის თავი- სებურებანი აფხაზურსა და აბაზურში	102
K. Lomtatidze (Tbilisi), Peculiarities of the expression of the category of grammatical classes in Abkhaz and Abaza	104
Г. В. Рогава (Тбилиси), К вопросу о первичной функции глагольного суффи- кса -га в адыгских языках	106
გ. როგავა (თბილისი), -რა ზმინური სუფიქსის პირველადი ფუნქციისათვის აღილურ ენებში	110
G. Rogava (Tbilisi), Towards the primary function of the verbal suffix -ra in the Adyghe languages	110
З. Ю. Кумахова (Москва), О роли языковых контактов в развитии стилисти- ческой системы адыгских языков	111
ზ. კუმახოვა (მოსკვი), ენბრძოვი კონტაქტების როლი ადილურ რო სისტემების განვითარებაში	117
Z. Kumakova (Moscow), On the role of language contacts in the development of the stylistic system of the Adyghe languages	117
Г. В. Топуриა (Тбилиси), Об одном древнем форманте эргатива в адыгских языках	118
გ. თოფურია (თბილისი), ერგატივის ერთი ძველი ფორმანტის შესახებ აღილურ ენებში	122
G. Topuria (Tbilisi), On one old formant of the ergative in the Adyghe languages	122
З. И. Керашева (Майкоп), Односоставные и двусоставные предложения с финитными глаголами в адыгейском языке	124

❖. კ ე რ ა შ ე ვ ა (მაიკო), ფინტური ზენის შემცველი ერთშემადგენლიანი და ორშემადგენლიანი წინადადება აღილეურ ენში	148
Z. Kerasheva (Maikop), One- and two-member sentences with finite verbs in the Adyghe language	149
M. A. Кумахов (Москва), Из истории языка адыгского фольклора. I	150
❖. კ უ შ ა ხ მ ვ ი (მაიკო), აღილეური ფოლკლორის ენის ის ტორიფა. I	152
M. Kumakhov (Moscow), From the history of the language of Adyghe folklore. I.	152
X. Б. Дауров (Майкоп), Падежные формы компонентов атрибутивной синтагмы в адыгейском языке	153
❖. დ ა უ რ ა ხ მ ვ ი (ბაკუ), ატრიბუტული სინტაქტიკის კომპონენტთა ბრუნვის ფორმები აღილეურ ენში	159
Kh. Daurov (Maikop), Case-forms of the components of the attributive syntagma in the Adyghe language	160
A. A. Шаев (Майкоп), К словарной форме знаменательных частей речи в адыгских языках	161
❖. ჭ ა ო ვ ი (მაიკო), სრულმძნევნელოვან მეტყველების ნაწილთა სალექსიიონო ფორმისათვის აღილეურ ენებში	172
A. Shao (Maikop), Concerning the entry-forms of the main parts of speech in the Adyghe languages	172
P. P. Гагуа (Тбилиси), Основные вопросы фонетики и морфологии бацбийского имени	173
❖. გ ა გ უ ა (თბილისი), ბაკური (წოვათუშური) ენის ფონეტიკისა და სახელის მორფოლოგიის ძირითადი სკოტები	260
R. Gagua (Tbilisi), The basic problems of the phonology and noun morphology of the Bats language	261
❖. გ უ დ ა ვ ა (თბილისი), რუსული ენიდან ნახესხები სიტყვების პროსოდიული ადაპტაციის შესახებ ხენბურში	263
I. T. Гудава (Тбилиси), О просодической адаптации русских заимствований в аварском языке	265
I. Gudava (Tbilisi), On the prosodic adaptation of Russian loan-words in Avar	265
A. A. Ахмедов, К. Ш. Микаилов (Махачкала), О некоторых разрядах местоимений в гинухском языке	267
❖. ა ხ მ ე დ ო ვ ი ყ. მ ი ქ ა ი ლ ო ვ ი (მახაჩკალა), ჰინუხური ენის ნაცვალსახელთა ზოგი გვულის შესახებ	272
A. Akhmedov, K. Mikailov (Makhachkala), On some types of pronouns in the Hinukh language	272
A. A. Магометов (Тбилиси), К истории изучения диалектов даргинского языка	273
❖. მ ა ვ ა მ ე ბ რ ვ ი (თბილისი), დარგული ენის დიალექტთა შესწავლის სტორონების	291
A. Magometov (Tbilisi), Towards the history of the study of the dialects of Dargwa	292
A. A. Кадибагамаев (Махачкала), Ударение в личных именах сирхинского диалекта даргинского языка	294
❖. ყ ა ფ ი ბ ა გ ა მ ა ე ვ ი (მახაჩკალა), მახვილი დარგული ენის სირხის დიალექტის საკუთარ სახელებში	297
A. Kadibagamayev (Makhachkala), The stress in proper nouns in the Sirkha dialect of the Dargwa language	297
Г. Т. Бурчуладзе (Тбилиси), Структура основ имен существительных в лакском языке	298
❖. ბ უ რ ჩ უ ლ ა ძ ე (თბილისი), ახეცებითი სახელის ფუძის ავტოლება ლაკურში	314
G. Burchuladze (Tbilisi), The structure of the nominal stem in Lak	316

ო. յ. კახაძე (თბილისი), გრამატიკული კლასების თაობაზე ლეზგიურ ენებში	319
О. И. Каходзе (Тбилиси), О грамматических классах в лезгинских языках	333
О. Kakhadze (Tbilisi), On grammatical classes in the Lezgian languages	334
В. И. Кикиласвили (Тбилиси), Указательные местоимения в Шахдагской однородной группе лезгинских языков	336
ვ. კიკილაშვილი (თბილისი), ჩვენებითი ნაცვალსახელები შაშდალის ქვეყნების ლეზგიურ ენებში	351
V. Kikilashvili (Tbilisi), Demonstrative pronouns in the Shah-dagh subgroup of Lezgian languages	352
Э. М. Шейхов (Москва), К лексико-сintактической классификации интранзитивных глаголов лезгинского языка	353
ე. შეიქ ხოვ (მოსკოვი), ლეზგიური ენის გარდაუვალ ზმანა ლექსიკურ-სემანტიკური დახასიათებისთვის	361
E. Sheikho (Moscow), Towards a lexical-syntactic classification of intransitive verbs of the Lezgian language	361
ა. ტოვარ (მადრიდ), ბასკური და ქავკასიური ენები: ტანალოგიური მაჩვენებლები	363
A. Tovar (Madrid), Basque and Caucasian languages: typological indices	377
A. Tovar (Madrid), The Basque and Caucasian languages: Typological indices	377
ლ. კ. სანიკიძე (თბილისი), К вопросу об аккузативе в армянском языке	378
լ. սանիկիձե (თბილისი), պահանջման վեճությունը և այլ գործությունները	383
L. Sanikidze (Tbilisi), Concerning the problem of the accusative in the Armenian language	385
II	
Б. А. Джорбенадзе (Тбилиси). Структура картвельских языков. V.	387
ბ. ჯორბენაძე (თბილისი). ქართველურ ენათა სტრუქტურის საკთხოები. V.	395
B. Jorbenadze (Tbilisi), Problems of the Structure of Kartvelian Languages. V.	395
В. Х. Конджаария (Сухуми). В. Е. Кварчия. Животноводческая (постушевская) лексика в абхазском языке	396
ვ. ხონჯარია (სოხუმი). ვ. კვარჩია, მეცნველეობის (მწყემსური) ლექსიკა აფ-ხაზურ ენაში	398
V. Konjarija (Sukhumi). V. Kvarchia, Vocabulary Connected with Animal-breeding in the Abkhaz Language	398
Б. А. Шавхелишвили (Тбилиси). А. Карасаев, А. Мациев, Русско-чеченский словарь	399
ბ. შავხელიშვილი (თბილისი). ა. კარასაევი, ა. მაციევი, რუსულ-ჩეჩენური ლექსიკონი	402
B. Shavkhelishvili (Tbilisi). I. Karasaev, A. Matsiev, Russian-Chechen Dictionary	402
С. Е. Гумашвили (Телави). И. А. Оздоев, Русско-ингушский словарь	403
ს. გუმაშვილი (თელავი). ი. ა. օզდევი, რუსულ-ინგუშური ლექსიკონი	405
S. Gumashvili (Telavi). I. Ozdoev, Russian-Ingush Dictionary	405
А. А. Магометов (Тбилиси). В. М. Загиров, Лексика табасаранского языка	407
ა. მაგომეთებოვი (თბილისი). ვ. ზაგიროვი, თაბასარანული ენის ლექსიკა	410
A. Magometov (Tbilisi). V. Zagirov, The Vocabulary of the Tabasaran Language	411
К. Ш. Микаилов (Махачкала). О. И. Каходзе, Арчибский язык и его место среди родственных дагестанских языков	412
კ. მიკაილოვი (მახაჩკალა). ო. კახაძე, არჩიბული ენა და მისი ადგილი დაღუსტნების მონათხევაზე ენათა შორის	425
K. Mikailov (Makhachkala). O. Kakhadze, The Archi Language and its Place among the Cognate Daghestanian Languages	425

- III. Т. Апридонидзе (Тбилиси). Ономастика Кавказа
Ч. აფრიკული ენების (თბილისი). კავკასიის ონომასტიკა
Sh. Apridoniidze (Tbilisi). Onomastics of the Caucasus

III

ინფორმაცია იბერიულ-კავკასიურ ენაზე შესწავლის შესახებ
1981 წ.

Информация о работе по изучению иберийско-кавказских
языков за 1981 г.

Information on the study of the Ibero-Caucasian Languages
in 1981

Адыгейский научно-исследовательский институт экономики, языка, литературы и
истории

ადიღეს ეკონომიკის, ენის, ლიტერატურისა და ისტორიის სამეცნიერო-კვლევითი ინსტიტუტი

The Adyge Research Institute of Economics, Language, Literature and History

Адыгейский государственный педагогический институт

ადიღეს სახელმწიფო პედაგოგური ინსტიტუტი

Adyge State Pedagogical Institute

Кабардино-Балкарский институт истории, филологии и экономики

ყაბარდო-ბალყარეთის ისტორიის, ფილოლოგიისა და ეკონომიკის ინსტიტუტი

The Kabardo-Balkar Institute of History, Philology and Economics

Чечено-Ингушский институт истории, социологии и филологии

ჩაჩენთ-ინგუშეთის ისტორიის, სოციოლოგიისა და ფილოლოგიის ინსტიტუტი

The Chechen-Ingush Institute of History, Sociology and Philology

Институт истории, языка и литературы им. Г. Цадасы Дагестанского филиала АН
СССР

З. წადასას სახ. ისტორიის, ენისა და ლიტერატურის ინსტიტუტი

The H. Tsadasa Institute of History, Language and Literature

Дагестанский гос. университет имени В. И. Ленина

З. ი. ლენინის სახ. დარესტნის სახელმწიფო უნივერსიტეტი

V. I. Lenin State University of Daghestan

IV

ს. გაბუნია ბ. სტურუა (თბილისი), ბასკური ენის-პირველი საერთაშორისო კურსები (5. VII—22. VIII. 1982, არანსასუ, გიბუსკოა პროვინცია, ესპანეთის ბასკეთი)

С. Л. Габуниа, Н. Н. Стуроа (Тбилиси), Первые международные курсы
баскского языка (5. VII—22. VIII. 1982, Арансасу, провинция Гипускоа,
Испанская Баскония)

S. Gabunia, N. Sturua (Tbilisi), First International Basque Language Course
(5. VII—22. VIII. 1982, Aránzazu, prov. Guipúzcoa, the Basque Country,
Spain)